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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Wahlman hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Mats Arenander. 

Dagordningen godkändes. 

Protokoll 3 av den 26 november 2009 är justerat och lades till handlingarna. 

  

§2 Verksamhetsplan år 2010 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Stadsdelsnämndens beslut den 15 december 

 Stadsdelsnämndens beslut angående verksamhetsplan för år 2010 delades ut 
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och föredrogs av ordföranden. 

  

§3 Vällingby parkstad, programsamråd. Stadsdelsnämndens beslut 26 januari 

 En kort film som presenterade förslaget Vällingby parkstad visades. 

Stadsdelsnämndens beslut delades ut och föredrogs av ordföranden. 

Diskuterades bland annat infrastrukturen. Detaljplan kommer. Rådet fortsätter 

bevaka frågan. 

  

§4 Hässelby-Vällingby - en miljöstadsdel. Fortsatt diskussion 

 Ett bildband visades med temat ”Stockholm, Europas första miljöhuvudstad”. 

Med anledning av bildbandet aktualiserade ordföranden Grön Hantverksby i 

Vinsta. Projektet är presenterat för staden och processen är igång. 

En diskussion om miljöbilar, tankställen och bristen på miljöbränsle till dem 

uppkom. 

Frågan om ett upprop från ordföranden i rådet till Vinstaföretagen att engagera 

sig i miljöfrågorna aktualiserades. 

  

§5 Broschyr om stadsdelen. Marknadsföringsåtgärder. 

 En dummy av foldern delades ut och föredrogs. En synpunkt som kom fram var 

att text vad respektive bild föreställer saknades. 

Beslutades att efter denna synpunkt åtgärdats låta trycka foldern. 

  

§6 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren lämnade en lägesrapport över pågående arbete bland 

annat har tre kärnområden fastställts: trygghet, attraktivitet och tillgänglighet. 

Alla deltagare har redan detta år i sina handlingsplaner ett flertal punkter för att 

förbättra Hässelby gård vilka ska redovisas vid möte den 11 februari. 

Boultbee ska se över parkeringsavgifterna för p-platsen vid Engelska parken. 

Näringslivsrådet stöder det fortsatta arbetet i BID. 

  

§7 Rapport från Lobrå´s arbetsgrupp Näringsliv och centrumanläggningar 

 Rapport från senaste mötet i Lobrå gavs; Ungdomar har sett på utemiljön i 

Hässelby Gård ur trygghetssynpunkt, Vinsta har haft en säkerhetsträff och 

Vällingby city arbetar med att få bättre belysning. 

  

§8 KOM-projekt i stadens arbetsområden. Aktuell information 

 Vinsta företagsområde har anmält sitt intresse att få medverka år 2011. 

  

§9 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR) 

 SBR utför ca 500 besök hos företag per år. Under år 2009 har elva företag 

besökts i Hässelby-Vällingby. De frågor som ofta kommer från ”våra” företag 

är avståndet till ”stan”. 

SBR skriver rapporter, sammanställer och lämnar redogörelse till berörda. 

Den 31 maj är det Stockholmsmöte. 

Staden satsar på världsutställningen i Shanghai 2010. 
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§10 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 Ewa Ohlsson-Lundin har uppvaktat Stadsbyggnadskontoret med anledning av 

inlämnat bygglov, men har inte fått något svar ännu.  

Staffan Lundmark berättade från möte med Hässelby slotts nya 

marknadsansvariga, som är mycket intresserad av ett hotell i närområdet, då 

slottet har stor konferenskapacitet men för få övernattningsplatser. 

Staffan Lundmark redogjorde för en enkätundersökning som visar hur många 

arbetsplatser som försvunnit i Vinsta. 

Swaraj Paul anmälde att hans företag har två stora eu-projekt på gång; ett om 

benimplantat och ett om microdukar. 

  

§11 Övriga frågor 

 Ett medborgarmöte om trygghet för ungdomar i Vällingby hålls den 24 mars kl 

18.30 på fritidsgården Tegelhögen. 

 

________________________ 


